
ASSUMPTES GENERALS

ACTA DE L’ASSEMBLEA DE BARRIADA DE BINIARAIX

Al local veïnal de Biniaraix, el dia 30 d’octubre de 2023, es reuneixen:

Equip de Govern

Miquel Nadal Vaquer (Batle)

Carlos Darder Rosell

Josep Porcel Fiol

Gabriel Barceló Munar

Antonia Frau Crespí

Secretària: Maria Oliver Jordán.

Veins: 21 persones.

Comença a les 19’03 h.

El batle saluda als veïns assistents i els a dóna la paraula.

PROBLEMES D’APARCAMENT I CIRCULACIÓ. ZONA ACIRE.

Un veí  demana  si  Biniaraix  es  podria  fer  zona  ACIRE,  per  poder-hi  circular  només  els 
residents.

Un altre veí explica que en anteriors reunions es va tractar aquest tema, però que també hi ha 
barranquers, propietaris de la zona del Marroig, llogaters vacacionals i familiars de residents, 
etc. i pareix molt difícil de controlar.

Una veïna diu que dins el llogaret tenen molts de problemes d’aparcament i de circulació.

En Pep Porcel explica el projecte que té en marxa a Sóller, Port i Biniaraix. Diu que volen 
crear  una  zona  de  baixes  emissions,  adreçada  a  temes  de  tràfic  i  d’acord  amb  aixó  la 
circulació de Biniaraix quedarà per a residents i propietaris dels Marroig i Barranc. Hi haurà 
un  sistema  operatiu  amb càmeres  i  es  multarà  als  vehicles,  les  matrícules  dels  quals  no 
estiguin  controlades.  Les  persones  que  hagin  de  venir  a  casa  de  familiars  ho  hauran  de 
sol.licitar, perquè també s’inclogui la matrícula del seu vehicle i s’hauran de comunicar també 
els casos especials com per exemple les mudances. 

En Pep diu també que la idea es posar un bus de línia, a efectes de retirar tots els cotxes de la 
via pública i empedrar la zona. 
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COTXES APARCATS AL CAMÍ DE CAS PATRÓ LAU. 

Un veí demana si poden pintar línies per delimitar els llocs d’aparcament al camí de Cas Patró 
Lau.

En Carlos ho considera una bona idea i diu que es posaran d’acord amb Fornalutx, per pintar 
les dues parts.

 

PROBLEMES DE CIRCULACIÓ

Una veïna diu que considera que Sóller està mal senyalitzat. Quan els vehicles arriben a la 
rotonda de l’entrada es troben amb el rètol de “només residents” i res més i fan el que volen i 
considera que s’hauria de donar més informació, a través dels hotel, els habitatges de lloguer 
vacacional,etc.    

En Pep diu que té una idea molt ambiciosa, que consisteix en retirar tots els vehicles dels 
costats de la carretera del desviament, per això farien aparcaments dissuasius i afirma que el 
Consell hi està implicat. Diu que hi fan feina des de començament de legislatura, que tenen 
molta il.lusió i han parlat amb molta gent perquè volen que quan els visitants arribin a Sóller 
respectin el poble i si el veuen cuidat el respectaran i no aparcaran en qualsevol lloc.

CABLEJAT

Una veïna diu que si es fan millores amb el tema de retirar els vehicles estacionats a la via 
pública i l’empedrat, també haurien de millorar el tema del cablejat, que penja per tot i fa molt 
fei.

En Carlos explica que El Gas ha presentat un projecte per obrir rases a Biniaraix i enterrar tot 
el cablejat des de les Rentadores i fins al zig zag, que en uns dos mesos començaran a fer la 
feina i diu que aquest és el motiu pel qual no s’ha asfaltat aquesta zona.

 CONTENIDORS I PARC INFANTIL

Una veïna explica l’estat en que es troba la zona de contenidors del principi del camí del 
Barranc, vessant, amb molta brutícia enterra i fa amb mala olor. Diu que dóna mala imatge i 
demana si es poden retirar i col.locar en un altre lloc.

Una altra veïna demana si es poden posar damunt una voravia que hi ha prop d’aquest lloc.

En Carlos diu que miraran de posar més contenidors i estudiarà si es poden posar en un altre 
lloc, com per exemple el que ha proposat la veïna.

PARC INFANTIL I CONTENIDORS

Una veïna diu que el parc infantil està tot espenyat. Demana que ho reparin i considera també 
que en aquest lloc no hi hauria d’haver contenidors.

Un veí diu que quan Sóller Recicla s’atura per buidar els contenidors, ha de pujar i baixar les 
escales i està una bona estona, la qual cosa provoca retencions de vehicles. Es queixa també 
que sempre estan plens, perquè els restaurants hi tiren el seu reciclatge.

En Carlos diu que desconeixia la situació i que ho mirarà.
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ESBOLDREC

Un veí  xerra  del  tema  d’un  esboldrec,  que  afecta  a  dues  comunitats  de  regants.  Durant 
l’anterior corporació municipal varen fer una feinada, per intentar reparar-lo, va venir en Toni 
Quetglas a fer un informe, s’havia fet una conveni entre  la Comunitat de regants del Barranc i 
l’Ajuntament, amb un pressupost de 30.000 euros, que havia fet un mestre d’obres i després el 
Govern municipal va quedar en funcions i no s’ha fet res més.

Explica que fa poc temps va anar al Consell i li varen dir que renunciéssim al projecte vell, 
que tornem a començar i presentem un projecte nou.   

En Carlos diu que ho tornaran a posar en marxa.  

RENOUS DELS RESTAURANTS.

Una veïna diu que els restaurants de plaça fan renou i ocupen més espai que el que tenen 
assignat.

En Carlos diu que han posat un funcionari que farà respectar l’ocupació de les terrasses.

CAN RIBERA

Un veí diu que a Can Ribera hi fan festes i això ocasiona molèsties als residents.

En Carlos diu que des de fa poc temps tenen llicència d’agroturisme, però la policia té ordres 
d’aixecar acta si veu alguna festa, perquè son il.legals i si no s’atura hauran de pagar 700 € 
cada vegada.

CARRERES IL.LEGALS CARRETERA PUIG MAJOR   

Els veïns es queixen de la problemàtica que hi ha amb les carreres il.legals a la carretera del 
Puig Major.

En Carlos Diu que esperen que la nova Direcció de la Serra de Tramuntana, doni passes i  
millori la situació.

PLA PILOT DE RECOLLIDA PORTA A PORTA.

Una veïna demana informació sobre la recollida porta a porta. 

En Carlos explica que es posarà en pràctica fent una prova pilot a Biniaraix, per ventura dins 
l’any que ve.

La veïna demana si es retiraran tots els contenidors.

El batle explica que en retiraran molts, però no tots i que el canvi no és immediat, que hi ha 
fins al 2030 per implantar-ho.

ZONA DE CONTENIDORS BRUTA 

Una veïna demana si  en venir  a  recollir  el  fems dels  contenidors  poden agranar  la  zona, 
perquè queden restes en terra.

La mateixa  veïna diu que considera  que s’hauria  de conscienciar  als  propietaris  d’horts  i 
jardins, que estan obligats a exsecallar els arbres, enfiladisses i altre vegetació que surtin cap a C
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l’exterior.  Considera  que hi  ha  gent  que no ho fa  i  això ocasiona problemes  als  veïns  o 
vianants.

En Carlos explica que quan s’assabenten d’algun cas d’aquests envien escrits als propietaris 
instant a que podin la vegetació, indicant-los que si no ho fan seran multats i diu que els 
afectats ho haurien de denunciar a l’Ajuntament o enviar fotografies.

ALZINA   

Un veí  informa d’una alzina  que  es  troba  passat  can  Sivella  i  que necessita  ser  podada. 
Demana que l’Ajuntament insti al Consell a fer-ho.

SERVEI BUS

Uns veïns demanen informació sobre la línia de bus.

En Pep explica que la idea és posar-ne un de 60 places, amb moltes freqüències i moltes 
aturades entre Sóller,  Biniaraix i Fornalutx.  Diu que algunes empreses s’han interessat en 
realitzar el servei.

CAS PATRÓ LAU

Un veí fa una sol.licitud, que diu que va fer en una anterior reunió, que anivellin un tram del 
camí de Cas Patró Lau, al costat d’un marge que es va reparar fa uns anys. Assegura que està  
en mal estat, la qual cosa provoca caigudes. Al mateix lloc diu que hi ha un cable d’electricitat 
desfet i creu urgent arreglar-ho.

En Carlos diu que ho arreglaran.

EMPEDRAT DELS CARRERS.   

Un veí explica que fa feina amb la pedra, coneix l’ofici i assegura que, quan varen empedrar 
alguns carrers del centre de Biniaraix, es va notar que la feina no estava feta per artesans, 
perquè els acabats no estan com tocaria estar i no s’ha respectat la seva tipologia de la pedra. 

Demana qui ho controla.

En Carlos diu que Patrimoni.

El veí considera que ja que es vol embellir el llogaret i quan algú vol fer obres li exigeixen 
una sèrie de requisits, també s’hauria de controlar aquest tema.

I no havent-hi altres assumptes a tractar, s’acaba la reunió, essent les 20:30 h. 

Sóller, document signat electrònicament.
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